



Our main product is autoinjectors, and we currently have established bases in Switzerland, Sweden, Taiwan, and the United States. We integrate world-class manufacturing in Asia with global design visions, incorporating the strengths of Western management practices to deliver first-class products and provide comprehensive services to the top 25 pharmaceutical companies worldwide.

Taiwan has been our base of operations for over 30 years, with our headquarter located in Switzerland. With the continuous expansion of our business, we currently employ around 5,300 professionals in Taiwan.



主要產品為自動注射器，目前於瑞士、瑞典、台灣及美國皆有據點，整合了亞洲的世界級生產製造實力、歐美管理實務的優勢以及領航全球的設計願景，為全球前25大的藥廠客人提供完整服務。

總部雖然位於瑞士，但台灣目前為最大的營運據點，在台現有約5,300名員工，並持續擴張各個部門。

**Topic: Data-Driven Future -
How Data Science revolutionizes
Medical Device Manufacturing**

Speakers from dept. Data Science:

- Michael Sonntag | Manager
- Joy Hsu | Data Engineer
- Kurt Chang | Data Scientist

Location: **SHL Medical - Liufu office**

Time: 2024/3/19 (Tue.) 14:00-16:00



主題：此Data非彼Data？一窺超派醫材界的革命新風潮，嚮往成為資料科學家的你千萬不可錯過！

講者：

- Michael Sonntag | 資料科學部門主管
- Joy Hsu | 資料工程師
- Kurt Chang | 資料科學家

地點：**瑞健醫療 - 六福廠**

時間：2024/3/19 (二) 14:00-16:00

【Registration 報名方式】

**Where to find the info: NTU website
請至台大校內報名系統登記**

【Registration Period 報名期間】

2024/2/19 - 2024/3/15

◆ Limited to only 40 visitors; Afternoon tea will be provided on-site.
僅提供40位參訪名額；現場備有豐富下午茶點

